
PROTOKOLL nr 6

vid sammanträde den 2/4 1979 i Djurgårdens IF:s 
Överstyrelse på Stadion

Närvarande: Gustaf Douglas, ordf., 
Reine Gustafsson, 
Harry Holmberg, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Sture Danielsson, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist 

samt som personlig ersättare för 
Bengt Broberg: Hans Swedberg

Från kansliet: Einar Wikberg.

§ 56: Protokollsjustering:

Föredrogs ÖS-protokoll nr 5 av den 26/2 1979, vilket god
kändes i föreliggande skick och justerades av ordföranden.

§ 57: Ishockeyärenden:

Sedan ishockeysäsongen numera avslutats med DIF på silver
plåts i slutspelet efter tre finalmatcher mot Modo kunde sektionens 
vice ordf., Hans Swedberg summariskt rapportera ett hyggligt 
ekonomiskt utfall. Utom i fråga om satsningen på ”18-klubben” hade 
budgeten överträffats, varmed möjligheter uppstått på kortare 
tid än avsett reglera vissa investeringskostnader. Ekonomiskt 
slutfacit för slutspelet kan beräknas föreligga före april månads 
utgång.

I anslutning till rapporten, som även omfattade vissa 
besked om hur den kommande spelaretruppen avses att bantas ned 
och hurusom tränarefrågan kunde aktualiseras, beslöts att sek
tionens VU skall sammanträffa med ÖS-representanter (Gustaf 
Douglas, Reine Gustafsson, Rolf Theblin och Sture Danielsson) 
den 10/4 1979 kl. 19.00 för närmare belysning av sektionens totala 
ekonomi.

Från ÖS kommer någon anställning av Bertil Petersson, nu 
enagerad på ishockeykansliet, ej att aktualiseras för den tjänst 
på Stadionkansliet, vilken blir ledig i samband med Cissie Lager
löfs pensionering.

Avslutningsvis framförde Gustaf Douglas ett erkännande 
till sektionsstyrelsen för ett utomordentligt arbete, som gjort 
den gångna säsongen till en stor ishockeyfest för hela föreningen.

§ 58: Fotbollsrapport:

Med förhinder för fotbollsordf. Hans Troedsson (upptagen 
i ett samtidigt sammanträde i sektionsstyrelsen) lämnade Karl 
Liliequist i anslutning till § 49 protokoll nr 5 den rapporten, 
att spelaren Ronald Åman ej släppts av Örebro SK på förhoppnings
vis nedprutad summa utan att förhandlingarna i stället slutförts 
som en form av ”straff demonstration” mot Djurgårdens agerande
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vid en återgång till ÖSK av en tidigare Örebrospelare. Därmed 
hade transfersumman ej kunnat prutas men väl hade våra under
handlare lyckats på annat sätt åstadkomma en överenskommelse 
av positiv art bl.a. i händelse O.Å. värvas till utländsk 
proffsklubb.

§ 59: Skatterevision:

Anmäldes att till de klubbar inom Stockholm, vilka skall 
bli föremål för skatterevision, hör även Djurgården. Einar 
Wikberg ställer begärt material till förfogande.

§ 60: Rapporter övriga sektioner:

Dagens mest positiva rapport härstammade från squash
sektionen och gällde framför allt den ekonomiska verksamheten. 
Idroittsligt noterades ett oldboysmästerskap för DIF.

I övrigt noterades att sektionerna i övnigårksamhet låg 
i slutspurter för att rädda sina seriekontrakt (bowling och 
handboll) med tveksamma möjligheter att ”överleva”.

I anslutning härtill diskuterades i vilken utsträckning 
ÖS kunde lämna bidrag till att effektivisera sektionernas verk
samhet för att förhindra ett sönderfallande av det slag som 
orienteringen tvingas uppleva. Beslöts att det i första hand 
skall komma an på resp. kontaktmän med vacklande sektioner att 
med dessa diskutera hur en vändning på utvecklingen lämpligast 
skall ske.

Principerna för sektionernas medlemsvärvning fördes på 
tal med vissa önskemål från sektionssidan att få ta upp första 
årets avgift från nya medlemmar direkt och därefter redovisa 
till centrala medlemsregistret. Beslöts att G. och 
Einar W. skall återkomma med förslag. Det uttalades dock, att 
massvärvning av nya medlemmar skall ligga på ÖS, som med bättre 
planering kunnat rida på den våg av Djurgårdskänslor, som den 
strålande ishockeysäsongen närmast kunnat redovisa utan att ha 
blivit utnyttjad med medlemsvärvning.

§ 61: Souvenirbutik:

En butik i centrala Stockholm för försäljning av souve
nirer, matchbiljetter etc. fördes på tal av Reine Gustafsson. 
Skall utredas.

§ 62: Nästa sammanträde:

Beslöts att hålla nästa ÖS-sammanträde den 7/5 kl. 17.30 
för den händelse inte särskilda omständigheter gjorde det nöd
vändigt med ett tidigare ÖS-möte.

Hälsade Gustaf Douglas välkommen till Dagens Nyheter 
och middag den 2/5 1979 kl. 13.30.
§ 63: Övriga ärenden:

Rapporterade sekreteraren från årsmötet i Djurgårdens 
Supporterklubb, som kunde redovisa ett så gott årsresultat 
(12.500 kr.), att klubben förfogar över ett kapital på 107.000:-
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(Övriga ärenden)

Rapporterades från jordfästningen av DIF:s allt i allo Nils 
Lundin, som avlidit 83 år gammal den 10/3 1979. Hans minne 
hedrades vid begravningen med DIF:s fana förd av Lennart Öberg 
och med några minnesord av Liliequist, vilka två jämte Hilding 
Lövdahl och Bengt Töwe utgjorde föreningens totala uppvaktning.

I anslutning till o-intresset för föreningen nämndes också 
den ringa anslutningen vid firandet av DIF:s födelsedag den 12/3 
på Skansen och Stadion, då endast ett par tre sektioner hade 
representanter med, medan den större delen av de närvarande 
hörde hemma i Sällskapet Gamla Djurgårdare och Supporterklubben.

Uppdrogs åt sekreteraren undersöka förutsättningarna för 
DIF att inför 90årsjubiléet bli representerad på postverkets 
frimärken. Som alternativ nämndes att ta fram jubileumsåret 
i föreningens frankeringsmaskin. "Men då verkligen inte med 
klichén DJURGÅRN IGEN, som ju är en gammal slogan på den 

tid då det begav sig med Skånska Cement" menade en röst vid 
sammanträdesbordet. O^äréiÉstaBEa f£éÉrup|adll snarast inför
skaffas via föreningens skönhetsråd.

Härefter avslutades sammanträdet.

Justeras: Vid protokollet:

(Gustaf Douglas) (Karl Liliequist)

Förhindrade vid dagens sammanträde:

Kaj Alm,
Rolf Theblin, 
Knut-Uno Törnqvist, 
Rudolf Walldén


